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Protokół nr  XXXI / 2016  
 

z sesji Rady Gminy Zblewo odbytej dnia  29 grudnia  2016r.  
 
 

Lista obecności Radnych w załączeniu do niniejszego protokołu. Ponadto udział w Sesji wzięli : Wójt 

Gminy Artur Herold, Sekretarz Gminy Daniel Szpręga, Skarbnik Gminy Hanna Puttkammer,  

kierownicy referatów oraz jednostek organizacyjnych gminy oraz zaproszeni goście. Lista obecności 

zaproszonych gości w załączeniu do niniejszego protokołu.  

Sesja odbyła się w Gminnym Ośrodku Kultury w Zblewie. Rozpoczęła się o  godz.16.03 

Obrady prowadził Przewodniczący Rady Gminy p. Leszek Burczyk. 

Porządek obrad:  
1. Sprawy regulaminowe: 

a) otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności, 

b) zatwierdzenie porządku obrad, 

c) przyjęcie protokołów z sesji odbytych w dniach 2 i 7 grudnia  br.  

2. Informacja Wójta Gminy z realizacji uchwał podjętych na sesjach w dniach 2 i 7 grudnia br.  

oraz z działalności w okresie międzysesyjnym. 

3. Interpelacje i wnioski Radnych.  

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2016r.- – poprzedzone stanowiskami  

Komisji:  

a) Rozwoju Gospodarczego i Finansów, 

b) Oświaty, Zdrowia, Kultury, Sportu, Turystyki, Spraw Socjalnych i Bezrobocia, 

c) Rolnictwa, Leśnictwa, Ochrony Środowiska, Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony 

Przeciwpożarowej. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2016 – 2027 – 

poprzedzone stanowiskami  Komisji:  

a) Rozwoju Gospodarczego i Finansów, 

b) Oświaty, Zdrowia, Kultury, Sportu, Turystyki, Spraw Socjalnych i Bezrobocia, 

c) Rolnictwa, Leśnictwa, Ochrony Środowiska, Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony 

Przeciwpożarowej.  

6. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej na lata 2017 – 2027: 
a) wystąpienie Wójta Gminy w sprawie wieloletniej prognozy finansowej, 

b) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej, 

c) odczytanie ostatecznej opinii komisji właściwej do spraw budżetu, 

d) dyskusja nad projektem uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej, 

e) głosowanie nad projektem uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy Zblewo na 2017r: 

a) wystąpienie Wójta Gminy w sprawie projektu budżetu, 

b) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej, 

c) odczytanie ostatecznej opinii komisji właściwej do spraw  budżetu, 

d) dyskusja nad projektem uchwały budżetowej, 

e) głosowanie nad projektem uchwały budżetowej. 

8. Przedstawienie sprawozdań z działalności Komisji stałych Rady Gminy w 2016r.  

9. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Rady Gminy na 2017r.  

10. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian do Uchwały nr XXI/145/2016 Rady  Gminy 

Zblewo z dnia 30 maja 2016r. określającej jednostkę obsługującą oraz jednostki obsługiwane, 

w tym zakres obowiązków powierzonych jednostce obsługującej w ramach wspólnej obsługi – 

poprzedzone stanowiskami  Komisji:  

a) Rozwoju Gospodarczego i Finansów, 

b) Oświaty, Zdrowia, Kultury, Sportu, Turystyki, Spraw Socjalnych i Bezrobocia, 

c) Rolnictwa, Leśnictwa, Ochrony Środowiska, Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony 

Przeciwpożarowej. 
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11. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za świadczenia udzielane przez 

przedszkola, dla których organem prowadzącym jest Gmina Zblewo – poprzedzone 

stanowiskami  Komisji:  

a) Rozwoju Gospodarczego i Finansów, 

b) Oświaty, Zdrowia, Kultury, Sportu, Turystyki, Spraw Socjalnych i Bezrobocia, 

c) Rolnictwa, Leśnictwa, Ochrony Środowiska, Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony 

Przeciwpożarowej. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyposażenia Zakładu Komunalnego Gminy Zblewo w składniki 

majątkowe – poprzedzone stanowiskami  Komisji:  

a) Rozwoju Gospodarczego i Finansów, 

b) Oświaty, Zdrowia, Kultury, Sportu, Turystyki, Spraw Socjalnych i Bezrobocia, 

c) Rolnictwa, Leśnictwa, Ochrony Środowiska, Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony 

Przeciwpożarowej. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych w gminie Zblewo na 2017 rok oraz zasad wynagradzania członków                                

Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych – poprzedzone stanowiskami  

Komisji:  

a) Rozwoju Gospodarczego i Finansów, 

b) Oświaty, Zdrowia, Kultury, Sportu, Turystyki, Spraw Socjalnych i Bezrobocia, 

c) Rolnictwa, Leśnictwa, Ochrony Środowiska, Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony 

Przeciwpożarowej. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie  uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii                                                      

w gminie Zblewo na 2017 rok. – poprzedzone stanowiskami  Komisji:  

a) Rozwoju Gospodarczego i Finansów, 

b) Oświaty, Zdrowia, Kultury, Sportu, Turystyki, Spraw Socjalnych i Bezrobocia, 

c) Rolnictwa, Leśnictwa, Ochrony Środowiska, Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony 

Przeciwpożarowej. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na  nabycie nieruchomości w Zblewie  – 

poprzedzone stanowiskami  Komisji:  

a) Rozwoju Gospodarczego i Finansów, 

b) Oświaty, Zdrowia, Kultury, Sportu, Turystyki, Spraw Socjalnych i Bezrobocia, 

c) Rolnictwa, Leśnictwa, Ochrony Środowiska, Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony 

Przeciwpożarowej. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości w formie przetargu 

nieograniczonego – poprzedzone stanowiskami  Komisji:  

a) Rozwoju Gospodarczego i Finansów, 

b) Oświaty, Zdrowia, Kultury, Sportu, Turystyki, Spraw Socjalnych i Bezrobocia, 

c) Rolnictwa, Leśnictwa, Ochrony Środowiska, Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony 

Przeciwpożarowej.   

17. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości w Pinczynie  – 

poprzedzone stanowiskami  Komisji:  

a) Rozwoju Gospodarczego i Finansów, 

b) Oświaty, Zdrowia, Kultury, Sportu, Turystyki, Spraw Socjalnych i Bezrobocia, 

c) Rolnictwa, Leśnictwa, Ochrony Środowiska, Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony 

Przeciwpożarowej. 

18. Podjęcie uchwały o przystąpieniu do sporządzania zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu wsi Borzechowo – poprzedzone 

stanowiskami  Komisji:  

a) Rozwoju Gospodarczego i Finansów, 

b) Oświaty, Zdrowia, Kultury, Sportu, Turystyki, Spraw Socjalnych i Bezrobocia, 

c) Rolnictwa, Leśnictwa, Ochrony Środowiska, Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony 

Przeciwpożarowej.  

19. Odpowiedzi na wnioski i interpelacje Radnych. 
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20. Wolne wnioski i zakończenie. 

 

Ad.1 

Przewodniczący Rady Gminy p.Leszek Burczyk otworzył XXXI Sesję  Rady Gminy Zblewo. Powitał 

Panią  i Panów Radnych, Pana Wójta,  Pana Sekretarza, Panią Skarbnik, Radnego Powiatowego 

p.Henryka Świadka, kierownika Zakładu Komunalnego, kierowników jednostek organizacyjnych 

gminy, Panią Kierownik GOPS, GOK, Biblioteki, Panie i Panów sołtysów, delegatkę Izby Rolniczej 

p.Grażynę Gliniecką, reprezentantów referatów Urzędu Gminy, kierownika ZEAPOW, pozostałych 

aktywistów i mieszkańców. Dodał, że jest to ostatnia sesja w tym roku zwołana w trybie zwykłym. 

Stwierdził, że w sesji udział bierze 14 Radnych, a więc sesja jest prawomocna do podejmowania 

uchwał.  

Następnie Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że Radni otrzymali porządek obrad dzisiejszej  

sesji i zapytał, czy do porządku  sesji są uwagi lub wnioski? 

Uwag nie zgłoszono i Radni jednogłośnie zatwierdzili porządek sesji.  

Za przyjęciem protokołu z sesji odbytej dnia 2 grudnia 2016r. głosowali wszyscy Radni. 

Za przyjęciem protokołu z sesji odbytej dnia 7 grudnia 2016r. głosowali wszyscy Radni. 

 

Ad.2  

Informacja Wójta Gminy z realizacji uchwał podjętych na sesjach w dniach 2 i 7 grudnia br.  

oraz z działalności w okresie międzysesyjnym. 

Informacja w załączeniu do niniejszego protokołu. 

Radni w/w informacje otrzymali, a Wójt Gminy poinformował  tylko o  uroczystościach,  które odbyły 

się w ostatnim czasie.  

Do powyższej informacji Radni nie mieli pytań. 

 

Ad.3 

Interpelacje i wnioski Radnych.  

Radny p.S. Fojut zgłosił wniosek, aby na drodze od mostu w Białym Bukowcu w kierunku Pinczyna 

wykonać mijankę dla samochodów, bo jest tam wąsko. 

 

Godz. 16.11 doszedł Radny p.M. Miksza. 

 

Radny p.J.Czubek podziękował Panu Wójtowi za zorganizowanie koncertu charytatywnego dla  

p. Ireny Czarnota.  

Wójt Gminy poinformował, że wniosek Radnego p.Fojuta przyjął  do realizacji w trybie pilnym. 

Odpowiedzialnym za realizację jest Krzysztof Partyka, który w ciągu tygodnia powinien to 

zorganizować.   

 

Ad.4 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2016r. 

Stanowisko Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów przedstawił Radny p. R.Skrzypczak.  

Stanowisko Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury, Sportu, Turystyki, Spraw Socjalnych i Bezrobocia 

przedstawił Radny p. J.Czubek. 

Stanowisko Komisji Rolnictwa, Leśnictwa, Ochrony Środowiska, Bezpieczeństwa Publicznego i 

Ochrony Przeciwpożarowej przedstawił Radny p. S. Fojut. 

Stanowiska w załączeniu do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy odczytał projekt uchwały. 

Za jej podjęciem głosowali wszyscy Radni. 

Uchwała Nr XXXI/219/16 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2016r. w załączeniu do niniejszego 

protokołu.  

 

Ad.5. 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2016 – 2027. 
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Stanowisko Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów przedstawił Radny p. R.Skrzypczak.  

Stanowisko Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury, Sportu, Turystyki, Spraw Socjalnych i Bezrobocia 

przedstawił Radny p. J.Czubek. 

Stanowisko Komisji Rolnictwa, Leśnictwa, Ochrony Środowiska, Bezpieczeństwa Publicznego i 

Ochrony Przeciwpożarowej przedstawił Radny p. S. Fojut. 

Stanowiska w załączeniu do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy odczytał projekt uchwały. 

Za jej podjęciem głosowało 14 Radnych i 1 Radny wstrzymał się od głosu. 

Uchwała Nr XXXI/220/16 w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2016-2027 w 

załączeniu do niniejszego protokołu. 

 

Ad.6  

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej na lata 2017 – 2027: 
a) wystąpienie Wójta Gminy w sprawie wieloletniej prognozy finansowej: 

Wójt Gminy poinformował, że to jest tylko prognoza, gdzie zawarta jest optymalna wielkość wydatków, 

dochodów, zadań inwestycyjnych, które będą miały miejsce. Wszyscy jednak zdajemy sobie 

doskonale sprawę, że to się zmienia, ulega modyfikacji. Ta wieloletnia prognoza finansowa zawiera 

wszystkie inwestycje, które się zobligowaliśmy wykonać w stosunku do mieszkańców. Zależy  mi 

również na tym i tym się kierowałem, aby ten wskaźnik  procentowy zadłużenia  w stosunku do 

dochodów był jak najniższy i żeby tych inwestycji  realizować jak  najwięcej.  Wczoraj pozwoliłem 

sobie na komisji wspólnej przedłożyć  jak ja widzę te przewidywane  dodatkowe dochody. Te dochody 

się zwiększą o około 5 mln zł w przyszłym roku. Są to kwoty nie naliczone do dochodów: np. 1 kwartał 

500+  i są to zadania, które zależą od współpracy i wsparcia wieli instytucji. To jest Agencja 

Nieruchomości Rolnych, dofinansowanie z Urzędu Marszałkowskiego, wolne środki. Jest to około 5 

mln zł i liczę na to i wierzę w to głęboko, że to będzie budżet na poziomie 54 mln zł  dochodów i wtedy 

wskaźniki spadną do najniższych jakie tutaj mieliśmy, do 37%. Założenie jest takie, jakie Państwo 

widzicie,  36,92%, przy realizacji inwestycji za kwotę około 10 mln zł.  Tego będziemy się trzymać i na 

koniec 2018r. chcemy zejść z zadłużeniem  do poziomu 33%, czyli podobnego jakie było w 2014r. 

Myślę, że to  jest realne i liczę na to, że będzie aprobata tego optymalnego wariantu rozwoju gminy.  

b) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej; 

Przewodniczący Rady Gminy odczytał Uchwałę Nr 119/g291/F/II/16  Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Gdańsku z dnia 24 listopada 2016r. opiniującą pozytywnie projekt 

uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Gminy Zblewo na lata 2017-2027. Uchwała w 

załączeniu do niniejszego protokołu.  

c) odczytanie ostatecznej opinii komisji właściwej do spraw budżetu: 

Radny p.R. Skrzypczak – Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów odczytał 

ostateczną opinię Komisji do projektu uchwały w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej na 

lata 2017-2027. Opinia w załączeniu do niniejszego protokołu. 

d) dyskusja nad projektem uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej: 

Wójt Gminy  do projektu uchwały zgłosił autopoprawkę, aby  kwotę spłaty kredytu w wysokości 

1.712.713,00 zł przenieść z roku 2018 na rok 2017oraz, aby z dróg 400.000zł przełożyć na plac 700-

lecia, z bieżącego  utrzymania i z inwestycji.  

Radny p.S. Fojut zapytał, a co to zmieni to przeniesienie? 

Wójt Gminy odpowiedział, że szybciej będzie spłacona i nie wpłynie na zadłużenie. Będziemy się 

starali, aby w ogóle tej pożyczki nie brać i nie będzie 19.940.000zł, tylko 18.220.000zl, czyli  o te 

1.712.713,00zł zadłużenie będzie mniejsze 

Radny p.S. Fojut wtrącił, że w projekcie mamy 21 mln zl. 

Pani Skarbnik wyjaśniła, że z tych 21 mln ten 1.700.000 zejdzie. Po zmianach tam będzie ponad 19 

mln zł.  

Przewodniczący Rady Gminy zapytał, czy to się zmieści w tej różnicy między 6,55 a 9%, bo nie można 

więcej spłacić? 

Pani Skarbnik odpowiedziała, że tak, bo ta pożyczka jest na wyprzedzające finansowanie i ona nie ma 

wpływu na wskaźnik. Tej pożyczki nie wlicza się do wskaźnika. 
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Wójt Gminy dodał, przychodzi z rozchodów i wchodzi na dochody 2017r. 

Pani Skarbnik potwierdziła, że to co Wójt powiedział, że ona jest po stronie dochodów ujęta  i albo uda 

nam się ją spłacić, albo w ogóle jej nie weźmiemy jak pieniądze przyjdą. 

Radny p.S. Fojut poinformował, że w  2018r. już mamy 18 milionów  ileś, a w 2017 mamy 21 milionów 

ileś.  

Pani Skarbnik wyjaśniła, że w 2017r. to zadłużenie się zmniejszy. W 2017r. na koniec roku zadłużenie 

wynosi 21.653.000zł i w 2018 r. są rozchody 1.712.000zł i te 1.712.000zł zostanie  przesunięte 

rubrykę w lewo i automatycznie  21mln  zmniejszy się o te 1.712.000zł.    

Wójt Gminy  poinformował, że ten plan ulega modyfikacji i jeśli nam się uda i nie będziemy musieli 

brać tej pożyczki to nie będzie 19.940.000zł  tylko  18.288.948zł,  tak jak jest na wykazie. Zmiana tego 

zadłużenia wpłynie korzystnie na rok 2018 i nie będzie 19.940.000zł tylko 18.288.948zł i wskaźniki się 

obniżą. 

Radny p.S. Fojut zapytał, czy te wnioski komisji, które są zgłoszone automatycznie wchodzą do 

budżetu na 2017r.   

Pani Skarbnik odpowiedziała, że będzie głosowanie nad tymi wnioskami.   

Radny p.S. Fojut poinformował, że z tego co Pan Wójt przedstawił wynika,  że z dotacji i darowizn 

otrzymamy 300.000zł. To znaczy, że mamy bogatych sponsorów jeśli my 300.000zł dostajemy z 

różnego rodzaju darowizn i trzeba się tylko cieszyć, żeby to wszystko się spełniło.  

Wójt Gminy wyjaśnił, że przyjął tylko  minimalne wartości.  

Za przyjęciem autopoprawki Wójta Gminy polegającej na tym, aby kwotę spłaty kredytu w wysokości 

1.712.713,00 zł przenieść z roku 2018 na rok 2017 głosowali wszyscy Radni.  

Druga autopoprawka Wójta Gminy dotyczyła wydzielenia kwoty 400.000zł na wypłatę  odszkodowania 

dla osób, które roszczą sobie prawo do zwrotu części placu 700-lecia.   

Radny p.S. Fojut stwierdził, że będzie głosował przeciw tej kwocie 400.000zł ponieważ w poprzedniej 

kadencji myśmy głosowali i ja głosowałem za 300.000zł  na rzecz Państwa Miętkich jako 

odszkodowanie za ten plac. Ja od samego początku, tak jak tutaj wszyscy inni, byłem i jestem 

przeciwny temu, bo to już raz zostało zapłacone i teraz drugi raz za to płacić, to temu jestem 

przeciwny. Wiem, że z prawem się nie dyskutuje. Wyrok jest taki, a nie inny. Ja głosowałem za 

300.000zł.,  ta Pani  pełnomocnik się odmyśliła, chciała  więcej wtedy. Jak by było te 300.000zł to bym 

za tym zagłosował, ale dzisiaj jest 400.000zł i może jak przyjdzie do zapłacenia będzie chciała 

500.000zł. 

Wójt Gminy poinformował, że też jak najbardziej jest przeciwko wypłaceniu tych pieniędzy, natomiast 

jeśli nie będzie wyjścia to będziemy musieli to zapłacić. To jest forma zabezpieczenia i nie wiadomo, 

jaka to będzie kwota. Wiemy jakie są oczekiwania pełnomocnika, a nie wiemy jakie są oczekiwania 

Państwa Miętkich. Będziemy dążyć do tego, aby ta kwota była jak najniższa. Na dzień dzisiejszy miało 

być 450.000zł bo takie były negocjacje. Negocjacje będą w przyszłym tygodniu, p.Budkiewicz będzie 

się tą sprawą zajmował i nie wiemy jak to się skończy, ale musimy mieć zabezpieczenie. Później 

możemy przesunąć te środki.  

Za przesunięciem środków z bieżącego utrzymania dróg w wysokości 200.000zł i z inwestycji 

drogowych 200.000zł  i przeznaczeniu ich na wypłatę odszkodowania głosowało 14 Radnych, przeciw 

głosował 1 Radny.  

Pierwszy wniosek Komisji  Rolnictwa, Leśnictwa, Ochrony Środowiska, Bezpieczeństwa Publicznego i 

Ochrony Przeciwpożarowej zgłoszony  do projektu uchwały dotyczył obniżenia rezerwy Wójta do 

kwoty 250.000zł. 

Radny p.S.Fojut poinformował, że zgłaszał ten wniosek dlatego, że rezerwa Wójta wynosiła 493.000zł. 

Wójt w 2016r, obiecał mieszkańcom Białego Bukowca, że zostanie wyremontowany, czy wybudowany 

most na rzece Piesienica w Białym Bukowcu. To w tym roku nie zostało wybudowane więc ja 

zawnioskowałem, aby z tej rezerwy Wójta zdjąć 243.000zł i przeznaczyć je na ten most, a pozostałą 

kwotę, co zostanie z tego mostu przeznaczyć na dokończenie drogi w kierunku sortowni śmieci do 

Starego Lasu. 

Za przyjęciem tego wniosku Komisji głosowało 2 Radnych, przeciw głosowało 8 Radnych i 5 Radnych 

wstrzymało się od głosu.  
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Drugi wniosek Komisji  Rolnictwa, Leśnictwa, Ochrony Środowiska, Bezpieczeństwa Publicznego i 

Ochrony Przeciwpożarowej zgłoszony do projektu uchwały dotyczył wpisania zadań, które będą 

wykonane w ramach utwardzenia dróg na terenie gminy Zblewo za kwotę 860.000zł, między innymi 

drogę w kierunku Starego Lasu.  

Radny p.S.Fojut powiedział,  że są wpisane takie m.in. rzeczy jak:  modernizacja świetlicy w Bytoni, 

remont drogi na Ks. Hoffmanna i uważam, że w każdym sołectwie powinny być wypisane te zadania, 

które mają być w danym sołectwie realizowane. My jako  Radni powinniśmy wiedzieć na ten temat, co 

w danej miejscowości, co w danym sołectwie  powinno się dziać. Mieszkańcy nas pytają i jeśli my nie 

umiemy odpowiedzieć co w moim sołectwie ma być realizowane to wybaczcie bardzo. 

Wójt Gminy poinformował, że  taka akcja jaka miała miejsce w 2016r. to tego jeszcze nie było. Droga 

do Starego Lasu nie była zaplanowana nigdzie. To co było obiecane, to na przyszły rok na zasadzie 

płyt jumbo. Pod koniec roku 2016 narodził się pomysł, nie Pana sołtysa, ale Wójta i urzędników, żeby 

zrobić drogę do Starego Lasu na bazie asfaltu. Złożyliśmy wniosek do Urzędu Marszałkowskiego i 

zrobiliśmy ukłon w kierunku sołectwa, żeby ta droga do Starego Lasu była realizowana. Jest ona 

bardzo potrzebna. Ja się raczej spodziewałem podziękowań, a nie ataku.  Zrobiliśmy to, z czego się 

bardzo cieszymy  i będzie kontynuacja tej drogi w 2017r. 

Radny p.J. Czubek zauważył, że z rad sołeckich i ze spotkań poszły wszystkie rzeczy do Urzędu, 

które są potrzebne. Takie spotkania się odbyły  i było pismo wystosowane, w jakiej kolejności 

poszczególne  rzeczy są potrzebne  w każdej miejscowości.  

Radny p.S. Fojut dodał, że to nie jest jego pomysł tak jak Pan Wójt powiedział, ale rozmawiałem z 

mieszkańcami, rozmawiałem również z Wicemarszałkiem i właśnie od Niego się dowiedziałem, że 

zostały jakieś spady itd., że gminy mogą występować z wnioskami o to, żeby dostać pieniądze. Tak 

się stało, że dostaliśmy 75, a mogło być więcej, bo była mowa o 500 m, a zostało zrobione 300m. Ja 

wczoraj dziękowałem Panu w imieniu mieszkańców, szkoda że Pan tego  nie słyszał, ale również 

słowa podziękowania się należą też  Urzędowi Marszałkowskiemu. Pan na zebraniu 8 grudnia 

powiedział wyraźnie, jeśli nie znajdzie się dofinansowanie na tę drogę w kierunku Starego Lasu, 

zrobię z naszych własnych pieniędzy.   

Przewodniczący Rady  Gminy zwrócił się do dyskutujących stwierdzając, że sprowadzili dyskusję na 

temat tego wniosku do jednego punktu, do drogi do Starego Lasu, która została zaczęta i będzie 

skończona.  Następnie zapytał, jakie są trudności dla realizacji  inwestycji lub remontów na tych 

drogach jeżeli to będzie wpisane? Są np. wpisane drogi  w Bytoni, a dróg w Bytoni jest sporo, które 

czekają na realizację.  

Wójt Gminy odnośnie inwestycji drogowych powiedział, że tak jak wskazał na komisji będzie chciał na 

sesji w miesiącu styczniu, czy lutym wyszczególnić inwestycji jeśli będą tzw. wolne środki. Wtedy 

wyszczególnię te inwestycje, które mają być realizowane. Te 200 tys. zł, które zejdą  z inwestycji na 

drogach nie będą miały wpływu na ogólne  rozwiązanie, bo będę chciał to wolnymi środkami 

uzupełnić. Te wolne środki są wyszczególnione, ale to  nie są wszystkie. Ja się zobligowałem do tego, 

że wyszczególnię inwestycje, które będą realizowane.  Te inwestycje które są wypisane, to inwestycje, 

które nie zostały zrealizowane w 2016r. np. Miradowo, które było obiecane i nie zostało zrealizowane, 

Białachowo, które zostało obiecane a nie zostało zrealizowane, Bytonia – Cis i dlatego one idą na 

pierwszy ogień. Ja będę dążył do tego, żeby zrealizować wszystkie inwestycje, które były wypisane w 

wstępnym określeniu potrzeb gospodarczych. Ja się muszę tego trzymać, bo to jest po konsultacji, po 

dużym zaangażowaniu Szanownych Radnych i mieszkańców. To musi być  zrealizowane i dlatego ten 

wyższy kredyt  i wolne środki  będą przeznaczone wyłącznie na inwestycje.  

Radny p.K. Surówka stwierdził, że Wójt jest za dobry, bo rzeczywiście wszystkim nam daje tyle ile 

może, a co niektórzy  nie potrafią tego uszanować.  

Wójt Gminy powtórzył,  że w miesiącu lutym będą wyszczególnione te inwestycje, o których mówił 

wcześniej.  

Radna p.S.Cherek poinformowała, że jeśli przyjęliśmy, że będziemy pracować  według pewnego 

scenariusza i mamy to szczęście że część tej drogi jest zrobiona i jest jak najbardziej sensowne 

dokończenie tej drogi. Jest to inwestycja gminna i jest jak najbardziej zasadne, aby skończyć tę drogę 

ponieważ innych dróg i tak w tej chwili   nie znamy, które będziemy mieli w tym scenariuszu ujęte. Ta 

droga powinna zostać skończona, bo jest to dla całej gminy ważna droga. 
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Wójt Gminy powiedział,  że jest wykaz – wstępne określenie potrzeb gospodarczych i zadań 

inwestycyjnych na 2017r.i było to konsultowane z mieszkańcami i Szanownymi Radnymi. Przeczytam 

np. Karolewo: Biały Bukowiec – remont mostu 50 tys. zł.,  budowa drogi do Starego Lasu – 350.000zł 

Tak jest napisane. Te środki, które pozyskałem  z Urzędu Marszałkowskiego to  jest mi przykro, że 

dostałem tylko 75.000zł, bo liczyłem że Wicemarszałek załatwi mi więcej.  Mam nadzieję, że Urząd 

Marszałkowski bardziej obiektywnie na te drogę spojrzy, aby była zrealizowana w całości, a nie że my 

wykładamy 75% środków, a Urząd Marszałkowski daje 25%.  

Radna p.S. Cherek w uzupełnieniu swej wypowiedzi zgłosiła wniosek, aby w tej kwocie która zostaje 

po autopoprawce Pana Wójta ująć cały odcinek drogi do Starego Lasu i  niech będzie chociaż jedna 

droga skończona.  

Wójt Gminy wyjaśnił, że wniosek o dofinansowanie dróg śródpolnych w Urzędzie  Marszałkowskim 

składa się do końca maja. Ja nie wiem jaka będzie kwota dofinansowania. Ja się zobligowałem, że ta 

inwestycja do Starego Lasu będzie miała miejsce na przełomie czerwca i lipca. Ja w pierwszej 

kolejności chcę  zabezpieczyć środki na  inwestycje tzw. losowe. Nie chcę teraz zabezpieczać 

środków na inwestycje do Starego  Lasu, bo dostaniemy na to dofinansowanie na bazie wniosku, który  

złożymy.  

Radna p.S. Cherek po wyjaśnieniu Pana Wójta wycofała swój wcześniejszy wniosek.  

Za przyjęciem tego wniosku głosował 1 Radny, przeciw głosowało 9 Radnych i 4 Radnych wstrzymało 

się od głosu ( 1 Radny nie  brał udziału w głosowaniu). 

Trzeci wniosek Komisji  Rolnictwa, Leśnictwa, Ochrony Środowiska, Bezpieczeństwa Publicznego i 

Ochrony Przeciwpożarowej zgłoszony do projektu uchwały dotyczył wykreślenia inwestycji – budowa 

parku rekreacyjno-sportowego.  

Radny p.S. Fojut poinformował, że  jest to też  jego wniosek, bo uważa że zamiast tego parku można 

zrobić jakąś drogę  albo kawałek chodnika. To zadanie z naszej kadencji powinniśmy wykreślić, bo są 

ważniejsze zadania.   

Wójt Gminy wyjaśnił, że to będzie piękny, dwuhektarowy mały park,  gdzie będzie można się 

spotykać. Będzie to  połączenie z osiedlem pięknym deptakiem. Oczekiwania mieszkańców  takie są, 

a zamieszkuje tam około 1000 osób. Ja robię to, co skonsultuję  z mieszkańcami. Duży jest akces, 

aby coś takiego  powstało w Zblewie, bo  tam jest centrum, tam się wszystko rozwija i jest taka 

potrzeba. Będzie to w niewielkim wymiarze przy szkole, będzie to nadzorowane  i będzie wszystkich 

cieszyło. Uważam, że jest to bardzo dobry pomysł i mam aprobatę mieszkańców Zblewa w tej kwestii  

Radny p.J. Czubek zapytał, jakie są możliwości otrzymania dofinasowania na takie rzeczy?  

Pan Sekretarz odpowiedział, że chcielibyśmy złożyć wniosek o dofinansowanie w ramach Programu 

Rozwoju Obszarów Wiejskich do Urzędu Marszałkowskiego. Nabór będzie w tym roku, a żeby złożyć  

wniosek trzeba mieć projekt i jeśli jest wymagane to pozwolenie na budowę. Jeśli tego  nie będzie to 

nic nie składamy, bo nie ma takiej  możliwości, bo tam trzeba mieć wszystkie dokumenty.  

Przewodniczący Rady Gminy zapytał, czy pozwolenie tam będzie potrzebne? 

Pan Sekretarz odpowiedział, że jeżeli będziemy budowali chodnik wraz z oświetleniem to zapewne 

tak, bo chodzi też między innymi o te latarenki. 

Radny p.K.Niemczyk  stwierdził, że gruntu jeszcze nie mamy wykupione. 

Pan Sekretarz wyjaśnił, że chodzi o te grunty, które są dzisiaj własnością gminy,   jeden hektar jest 

własnością gminy i część przy szkole, nie wszystkie łąki. 

Radny p.R.Rambowski zapytał, czy gmina ma też łąki? 

Wójt Gminy dodał, że jakąś część, ileś  arów  będziemy musieli wykupić  od p.Szynkowskiej, 

natomiast ten cały ciąg jest nasz.  

Za przyjęciem tego wniosku głosowało 2 Radnych, przeciw głosowało 8 Radnych i 5 Radnych 

wstrzymało się od głosu. 

Radny p.S. Fojut poinformował, że widzimy, że jednak park jest ważniejszy aniżeli zrobić kawałek 

drogi, czy zrobić ludziom most. Dziwę się koledze Radnemu Jankowskiemu, bo jak było zebranie 

rolników, to rolnicy z Miradowa właśnie  prosili co z tym mostem. 

Radny p.K.Jankowski wyjaśnił, że wykonanie mostu zostało obiecane i niebawem będzie to 

wykonane. 

e) głosowanie nad projektem uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej: 
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Za podjęciem uchwały w wersji dostarczonej Radnym wraz z przegłosowanymi autopoprawkami Wójta 

Gminy głosowało 12 Radnych, przeciw głosował 1 Radny i 2 Radnych wstrzymało się od głosu. 

Uchwała Nr XXXI/221/16 w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej na lata 2017 – 2027 w 

załączeniu do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 7 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy Zblewo na 2017r: 

a) wystąpienie Wójta Gminy w sprawie projektu budżetu: 

Wójt Gminy poinformował, że chcieliśmy do tego budżetu podejść w sposób obiektywny i rozsądny, 

żeby zabezpieczyć w sposób optymalny dochody, wydatki, inwestycji, zadania, cele które są 

realizowane przez poszczególne jednostki. Chodzi nam o to, aby inwestycje realizować zgodnie z 

wolą mieszkańców. Dlatego zostało przygotowane takie wstępne określenie potrzeb gospodarczych, 

dlatego miały miejsce konsultacje, dlatego było duże zaangażowanie Szanownych Radnych, aby to w 

budżecie przyjąć, żeby to w budżecie było ujęte i aby to zrealizować. Państwo Radni wiedzą, ile było 

spotkań i to wszystko zostało ujęte  i budżet został pod to przygotowany, nie tylko w kwestii zadań i 

celów inwestycyjnych ale i optymalizacji działań, które nas czekają.  Ten budżet jest ścieżką do tego, 

żeby tę gminę rozwijać i o jego aprobatę proszę Szanownych Radnych.  

b) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej: 

Przewodniczący Rady Gminy odczytał Uchwałę Nr 118/g291/P/II/16  Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Gdańsku z dnia 24 listopada 2016r. opiniującą pozytywnie projekt 

uchwały budżetowej Gminy Zblewo na 2017r. oraz o możliwości sfinansowania deficytu budżetowego. 

Uchwała w załączeniu do niniejszego protokołu.  

c) odczytanie ostatecznej opinii komisji właściwej do spraw budżetu: 

Radny p.R. Skrzypczak – Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów odczytał 

ostateczną opinię Komisji do projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy Zblewo na 2017r. 

Opinia w załączeniu do niniejszego protokołu. 

d) dyskusja nad projektem uchwały budżetowej: 

Wójt Gminy poprosił, aby konsekwentne przegłosować te dwie jego autopoprawki do projektu budżetu.  

Radny p.S. Fojut  stwierdził, że rozmawiamy na temat budżetu i chcę Państwa tylko poinformować, że 

jeśli chodzi o sołectwo Karolewo to jest przewidziana dokumentacja na budowę chodnika przy drodze 

powiatowej w Karolewie i to jest 13.961zł. To  jest jedno zadanie, co jest wpisane w budżecie dla 

sołectwa Karolewo.  

Wójt Gminy wyjaśnił, że ten budżet  na przełomie roku zawsze ulega modyfikacji. Dla mnie świętym 

jest to, czym jestem zobligowany  w stosunku do mieszkańców i to będzie realizowane. Budżet jest w 

formie optymalnej przyjęty, żeby  w ogóle zainicjować ten budżet. Każdego roku jest tak samo. Jeśli w 

dochodach jest 35 mln, a później się zwiększa do 50 mln to świadczy o tym, że na przełomie roku 

inwestycje np. z 5 mln wzrastają do 10 mln zł., albo więcej, czyli ja przyjmuję w formie optymalnej. To 

są szczątkowo przyjęte te najważniejsze inwestycje, te które musimy w pierwszej kolejności wykonać.  

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził że to co jest wpisane   odnośnie Karolewa to nie jest rzeczą 

świętą, bo może się zebrać Rada i to załóżmy też wykreślić, a może dołożyć.  

Za przyjęciem autopoprawki Wójta Gminy polegającej na tym, aby kwotę spłaty kredytu w wysokości 

1.712.713,00 zł przenieść z roku 2018 na rok 2017 głosowało 14 Radnych i 1 Radny wstrzymał się od 

głosu. 

Za przesunięciem środków z bieżącego utrzymania dróg w wysokości 200.000zł i z inwestycji 

drogowych 200.000zł  i przeznaczeniu ich na wypłatę odszkodowania głosowało 14 Radnych, przeciw 

głosował 1 Radny. 

e) głosowanie nad projektem uchwały budżetowej: 

Za podjęciem uchwały w wersji dostarczonej Radnym wraz z przegłosowanymi autopoprawkami Wójta 

Gminy głosowało 12 Radnych, przeciw głosował 1 Radny i 2 Radnych wstrzymało się od głosu. 

Uchwała Nr XXXI/222/16 w sprawie uchwalenia budżetu gminy Zblewo na 2017r: w załączeniu do 

niniejszego protokołu. 
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W tym momencie, o godz. 17.26, Przewodniczący Rady Gminy ogłosił przerwę w obradach. Obrady 

wznowiono o godz. 17.44.  

 

Ad.8 

Przedstawienie sprawozdań z działalności Komisji stałych Rady Gminy w 2016r.  

Za przyjęciem sprawozdania z działalności Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów głosowali 

wszyscy Radni. 

Za przyjęciem sprawozdania z działalności Komisji Rolnictwa, Leśnictwa, Ochrony Środowiska, 

Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony Przeciwpożarowej głosowali wszyscy Radni. 

Za przyjęciem sprawozdania z działalności Oświaty, Zdrowia, Kultury, Sportu, Turystyki, Spraw 

Socjalnych i Bezrobocia  głosowało 13 Radnych i 2 Radnych wstrzymało się od głosu.  

 

Ad.9 

Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Rady Gminy na 2017r.  

Radny p.J. Czubek zgłosił uwagę, aby sesje czy posiedzenia komisji obywały się trochę wcześniej niż 

o godz. 16.00.  

Radny p.R.Skrzypczak poprosił, aby odbywały się trochę później. 

Radny p.S. Fojut zaproponował, aby raz sesję zrobić przed południem, a  raz po południu.  

Przewodniczący Rady  Gminy poinformował, że nad taką propozycją się już zastanawiał, ale obawia 

się, że jak sesje będą raz przed południem, a raz po południu to może to spowodować zamieszanie.  

Radny p.J. Czubek powtórzył, że mogą być posiedzenia między  godz. 14.00,a 15.00 , a nie o godz. 

16.00. Chodzi tutaj również o pracowników, którzy muszą dłużej pracować.  

Przewodniczący Rady Gminy poprosił Radnego   o podanie konkretnej godziny. 

Radny p.J. Czubek odpowiedział, że o godz. 14.00.  

Radny p.M. Drawski poinformował, że część  Radnych pracuje i godz. 16.00 jest godziną 

odpowiednią. 

Radny p.J. Czubek stwierdził, że jak ktoś chciał być Radnym to powinien to ustalić ze swoich szefem i 

dodał, że On to ustalił. Gdyby się szef nie zgodził  na wyjścia w godzinach pracy to by nie startował na 

radnego.  

Radna p.S. Cherek  stwierdziła, że temat ten ciągle  się powtarza. Jak ktoś pracuje to część z nas 

zostanie wykluczona  z udziału w sesji. Jest to praca społeczna, a po południu większość z nas ma 

czas wolny.   

Radny p.J. Czubek powtórzył że zgłosił wniosek, aby sesje powinny się odbywać o godz. 14,00 a 

najpóźniej o godz. 15.00. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że z analizy frekwencji wynika, że jest ona bardzo 

wysoka i być może to się zmieni, jak nastąpi zmiana godziny sesji. Jednak jak Radni przegłosują to ja 

się do tego dostosuję.  

Za tym, aby sesje  Rady Gminy zwoływane w trybie zwyczajnym rozpoczynały się nie później niż o 

godz. 15.00 głosowało 4 Radnych, przeciw  głosowało 10 Radnych i 1 Radny wstrzymał się od głosu.  

Za podjęciem uchwały głosowało 14 Radnych i 1 Radny wstrzymał się od głosu. 

Uchwała Nr XXXI/223/16 w sprawie zatwierdzenia planu pracy Rady Gminy na 2017r. w załączeniu do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad.10 

Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian do Uchwały nr XXI/145/2016 Rady  Gminy Zblewo z 

dnia 30 maja 2016r. określającej jednostkę obsługującą oraz jednostki obsługiwane, 

w tym zakres obowiązków powierzonych jednostce obsługującej w ramach wspólnej obsługi. 

Stanowisko Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów przedstawił Radny p. R.Skrzypczak.  

Stanowisko Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury, Sportu, Turystyki, Spraw Socjalnych i Bezrobocia 

przedstawił Radny p. J.Czubek. 

Stanowisko Komisji Rolnictwa, Leśnictwa, Ochrony Środowiska, Bezpieczeństwa Publicznego i 

Ochrony Przeciwpożarowej przedstawił Radny p. S. Fojut. 

Stanowiska w załączeniu do niniejszego protokołu. 
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p.M.Mischke wyjaśnił, że z projektu uchwały został wykreślony § 4, o którym była mowa na 

posiedzeniu Komisji. 

Za podjęciem uchwały głosowali wszyscy Radni. 

Uchwała Nr XXXI/224/16  w sprawie wprowadzenia zmian do Uchwały nr XXI/145/2016 Rady  Gminy 

Zblewo z dnia 30 maja 2016r. określającej jednostkę obsługującą oraz jednostki obsługiwane, 

w tym zakres obowiązków powierzonych jednostce obsługującej w ramach wspólnej obsługi w 

załączeniu do niniejszego protokołu. 

 

Ad.11 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za świadczenia udzielane przez przedszkola, 

dla których organem prowadzącym jest Gmina Zblewo. 

Stanowisko Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów przedstawił Radny p. R.Skrzypczak.  

Stanowisko Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury, Sportu, Turystyki, Spraw Socjalnych i Bezrobocia 

przedstawił Radny p. J.Czubek. 

Stanowisko Komisji Rolnictwa, Leśnictwa, Ochrony Środowiska, Bezpieczeństwa Publicznego i 

Ochrony Przeciwpożarowej przedstawił Radny p. S. Fojut. 

Stanowiska w załączeniu do niniejszego protokołu. 

Za podjęciem uchwały głosowali wszyscy Radni. 

Uchwała Nr XXXI/225/16 w sprawie ustalenia wysokości opłat za świadczenia udzielane przez 

przedszkola, dla których organem prowadzącym jest Gmina Zblewo w załączeniu do niniejszego 

protokołu. 

 

Ad.12  

Podjęcie uchwały w sprawie wyposażenia Zakładu Komunalnego Gminy Zblewo w składniki 

majątkowe. 

Stanowisko Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów przedstawił Radny p. R.Skrzypczak.  

Stanowisko Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury, Sportu, Turystyki, Spraw Socjalnych i Bezrobocia 

przedstawił Radny p. J.Czubek. 

Stanowisko Komisji Rolnictwa, Leśnictwa, Ochrony Środowiska, Bezpieczeństwa Publicznego i 

Ochrony Przeciwpożarowej przedstawił Radny p. S. Fojut. 

Stanowiska w załączeniu do niniejszego protokołu. 

Radny p.J. Czubek zapytał, co opłacają lokatorzy? 

p.R.Gollus odpowiedziała, że czynsz i media czyli ogrzewanie, prąd woda. W wieloletnim programie 

gospodarowania mieszkaniowym zasobem gminy jest zapis, że czynsz  wynosi 3% stawki bazowej 1 

m2 odtworzeniowego lokalu. Wynosi to 9,20 zł za m 2, ale przy  budynkach  socjalnych jest to 50% tej 

stawki czyli  4,60zł za m2 czynszu i za pozostałe media płacą za tyle ile zużyją.    

Za podjęciem uchwały głosowali wszyscy Radni. 

Uchwała Nr XXXI/226/16 w sprawie wyposażenia Zakładu Komunalnego Gminy Zblewo w składniki 

majątkowe w załączeniu do niniejszego protokołu. 

 

Ad.13 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych w gminie Zblewo na 2017 rok oraz zasad wynagradzania członków                              

Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych. 

Stanowisko Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów przedstawił Radny p. R.Skrzypczak.  

Stanowisko Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury, Sportu, Turystyki, Spraw Socjalnych i Bezrobocia 

przedstawił Radny p. J.Czubek. 

Stanowisko Komisji Rolnictwa, Leśnictwa, Ochrony Środowiska, Bezpieczeństwa Publicznego i 

Ochrony Przeciwpożarowej przedstawił Radny p. S. Fojut. 

Stanowiska w załączeniu do niniejszego protokołu. 

Za podjęciem uchwały głosowali wszyscy Radni. 
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Uchwała Nr XXXI/227/16 w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych w gminie Zblewo na 2017 rok oraz zasad wynagradzania członków                              

Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w załączeniu do niniejszego protokołu. 

 

Ad.14 

Podjęcie uchwały w sprawie  uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii                                                      

w gminie Zblewo na 2017 rok. 

Stanowisko Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów przedstawił Radny p. R.Skrzypczak.  

Stanowisko Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury, Sportu, Turystyki, Spraw Socjalnych i Bezrobocia 

przedstawił Radny p. J.Czubek. 

Stanowisko Komisji Rolnictwa, Leśnictwa, Ochrony Środowiska, Bezpieczeństwa Publicznego i 

Ochrony Przeciwpożarowej przedstawił Radny p. S. Fojut. 

Stanowiska w załączeniu do niniejszego protokołu. 

Za podjęciem uchwały głosowali wszyscy Radni. 

Uchwała Nr XXXI/228/16 w sprawie  uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii                                                      

w gminie Zblewo na 2017 rok w załączeniu do niniejszego protokołu. 

 

Ad.15 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na  nabycie nieruchomości w Zblewie. 

Stanowisko Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów przedstawił Radny p. R.Skrzypczak.  

Stanowisko Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury, Sportu, Turystyki, Spraw Socjalnych i Bezrobocia 

przedstawił Radny p. J.Czubek. 

Stanowisko Komisji Rolnictwa, Leśnictwa, Ochrony Środowiska, Bezpieczeństwa Publicznego i 

Ochrony Przeciwpożarowej przedstawił Radny p. S. Fojut. 

Stanowiska w załączeniu do niniejszego protokołu. 

p.R.Gollus, w związku z pytaniem Pana Przewodniczącego na posiedzeniu Komisji wyjaśniła, że nie 

potrzeba podejmować kolejnej uchwały, albowiem Pan Wójt może sam stanąć do aktu notarialnego, 

że ze służebności rezygnujemy. 

Za podjęciem uchwały głosowali wszyscy Radni. 

Uchwała Nr XXXI/229/16 w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości  w Zblewie w 

załączeniu do niniejszego protokołu. 

 

Ad.16 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości w formie przetargu 

nieograniczonego. 

Stanowisko Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów przedstawił Radny p. R.Skrzypczak.  

Stanowisko Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury, Sportu, Turystyki, Spraw Socjalnych i Bezrobocia 

przedstawił Radny p. J.Czubek. 

Stanowisko Komisji Rolnictwa, Leśnictwa, Ochrony Środowiska, Bezpieczeństwa Publicznego i 

Ochrony Przeciwpożarowej przedstawił Radny p. S. Fojut. 

Stanowiska w załączeniu do niniejszego protokołu. 

Za podjęciem uchwały głosowali wszyscy Radni. 

Uchwała Nr XXXI/230/2016 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości w formie 

przetargu nieograniczonego w załączeniu do niniejszego protokołu. 

 

Ad.17 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości w Pinczynie. 

Stanowisko Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów przedstawił Radny p. R.Skrzypczak.  

Stanowisko Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury, Sportu, Turystyki, Spraw Socjalnych i Bezrobocia 

przedstawił Radny p. J.Czubek. 

Stanowisko Komisji Rolnictwa, Leśnictwa, Ochrony Środowiska, Bezpieczeństwa Publicznego i 

Ochrony Przeciwpożarowej przedstawił Radny p. S. Fojut. 

Stanowiska w załączeniu do niniejszego protokołu. 
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Za podjęciem uchwały głosowali wszyscy Radni. 

Uchwała Nr XXXI/231/2016 w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości w Pinczynie w 

załączeniu do niniejszego protokołu. 

 

Ad.18 

Podjęcie uchwały o przystąpieniu do sporządzania zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla fragmentu wsi Borzechowo. 

Stanowisko Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów przedstawił Radny p. R.Skrzypczak.  

Stanowisko Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury, Sportu, Turystyki, Spraw Socjalnych i Bezrobocia 

przedstawił Radny p. J.Czubek. 

Stanowisko Komisji Rolnictwa, Leśnictwa, Ochrony Środowiska, Bezpieczeństwa Publicznego i 

Ochrony Przeciwpożarowej przedstawił Radny p. S. Fojut. 

Stanowiska w załączeniu do niniejszego protokołu. 

Radny p.J,Czubek  wyjaśnił, że to jest plan zagospodarowania przestrzennego jeszcze  z 2010r. i jest 

potrzeba jego zmiany.  Wnioskodawcy mają firmę o chodzi o dobry wyjazd na drogę w kierunku 

Osowa Leśnego. 

Za podjęciem uchwały głosowali wszyscy Radni. 

Uchwała Nr XXXI/232/2016 o przystąpieniu do sporządzania zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu wsi Borzechowo w załączeniu do niniejszego 

protokołu.  

 

Ad.19 

Odpowiedzi na wnioski i interpelacje Radnych. 

Odpowiedzi zostały udzielone bezpośrednio po ich zgłoszeniu.  

 

Ad.20 

Wolne wnioski i zakończenie. 

p.Cz.Kuczkowski – sołtys wsi Zblewo podziękował Panu Wójtowi za wykonanie poręczy do kościoła i 

życzył, aby takich małych inwestycji było jak najwięcej.  

p.B.Sarnowski zgłosił wniosek  o naprawienie drogi leśnej  Mały Bukowiec-Łążek, gdyż gmina Kaliska 

swoją część naprawiła.  

Wójt Gminy poinformował, że Pan sołtys z Małego Bukowca ściśle współpracuje z Urzędem i takiego 

sygnału nie zgłaszał. Jest to droga przez las i jeśli jest to w  granicach  gminy Zblewo to ją naprawimy 

p.W.Kulas z uwagi na częste dewastacje przystanku w Kleszczewie zgłosił wniosek o zamontowanie 

monitoringu na szkole w Kleszczewie i skierowanie kamery w stronę przystanku.   

p.Cz.Pietruszyński zapytał, co się stało z jezdnią ze Zblewa do Pinczyna, poinformował o złym stanie 

dróg na osiedlu na którym mieszka, zapytał gdzie spływają ścieki z hydroforni, poprosił o oświetlenie 

ulic na osiedlu gdzie mieszka, poprosił o sprawdzenie hydrantów. 

 

 

Wobec wyczerpania porządku obrad, o godz. 18.28, Przewodniczący Rady Gminy zamknął XXXI 

sesję Rady Gminy Zblewo. 

Integralną częścią protokołu jest płyta CD oznaczona „ XXXI sesja – 29.12.2016r”. 

Protokółowała: 

A.Zalewska        Przewodniczący Rady Gminy  

 

         Leszek Burczyk  

AlicjaZ
Podświetlony

AlicjaZ
Podświetlony


